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22095 Wijziging van de rechterlijke indeling

1 Samenstelling:
Fleers (CDA), Glasz (CDA). Wagemakers
(CDA). (voorzitter). Mastik-Sonneveldt
(PvdA), Van Veldhuizen (PvdA). Glastra van
Loon (D66), mw. Vrisekoop (066), Heijne
Makkreel (VVD), Talsma (VVD), mw Bolding
(GroenLinks). Holdijk (SGP), Schuurman
(RPF), Veling (GPV).

VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR JUSTITIE1

Vastgesteld 25 mei 1993

Het voorbereidend onderzoek gaf aanleiding tot het formuleren van de
volgende opmerkingen en vragen.

De leden van de fractie van de PvdA lazen in de considerans van het
wetsvoorstel dat het wenselijk is de rechterlijke indeling af te stemmen
op de provinciale indeling, de indeling in politieregio's en - voor zover
deze de provinciegrenzen niet overschrijden - de grenzen van de
gemeentelijke samenwerkingsgebieden, en dat het in verband daarmee
wenselijk is een nieuw kanton en een nieuw arrondissement Lelystad te
stichten.

Welke wetswijzigingen zouden naar het oordeel van de regering
moeten worden opgesteld ten aanzien van het onderhavige wetsvoorstel
indien de voorstellen in de onlangs door de bewindslieden van Binnen–
landse Zaken uitgebrachte discussienota met betrekking tot de gebieds–
indeling van de samenwerkingsgebieden in het kader van de Wet
gemeenschappelijke regeling (Wgr) tot daadwerkelijk beleid zouden
worden verheven?

Overigens vroegen deze leden zich ook af wat de bewindsman bedoeld
kan hebben met de passage in de memorie van toelichting, pag. 5
«Indien op deze punten de provinciegrenzen zullen worden aangepast
(bedoeld is de inventarisatie van knelpunten m.b.t. de Wgr-gebiedsin–
deling RM) aan de Wgr-indeling, zullen de grenzen van de poiitieregio's
en de arrondissementen daarmee worden gelijkgetrokken. Teneinde te
voorkomen dat een aantal gemeenten in korte tijd tweemaal van arron–
dissement en politieregio zou veranderen, zal het onderhavige
wetsvoorstel bij nota van wijziging worden aangepast indien een
wetsvoorstel tot wijziging van de provinciegrenzen wordt ingediend».

Is de achtergrond van deze geciteerde passage dat op het tijdstip van
het ontwerpen van de memorie van toelichting de gedachte bestond dat
wijzigingsvoorstellen t.a.v. provinciegrenzen nog zouden worden
behandeld tijdens de behandeling van het onderhavige wetsvoorstel? Of
is de achtergrond van deze passage een andere?
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Vertrouwende dat de bewindsman tijdig zal antwoorden, acht de
commissie de openbare beraadslaging over het onderhavige
wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De voorzitter van de commissie,
Wagemakers

De griffier van de commissie,
Hordijk
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